

# Skolebestyrelsesmøde tirs. d. 20. 10. 2020 kl. 18.00 – 20.00



Mødested: **Personalerummet**

**Deltagere:** Jane Kilgast Kristensen, Frank Konrad Thygesen, Luise Løt Nørholt, Catrine Grønberg Jensen, Jannie Elkær Bisgaard, Torben B Kragelund, Ane Toft, Kirsten Vibjerg, Lars Hviid Pilgaard, Jeannette Bach Drastrup, Ulla Hald, Dorthe Bøgh, elevrådsrepræsentant: Michaela  
Fraværende: Luise

Punkt	Dagsordens punkt	Proces	Ansvarlige for punktet	Tid Min	Beslutning, ansvarlig og deadlines.
1	Mødeleder		Luise	18.00 –	Catrine i stedet for Luise
2	Valg af mødeleder til kommende møde			18.05	Ane
3	Velkommen og præsentation af Lars			18.10	Lars præsenterede sig selv og sit tidligere virke i Folkeskolen. Skolebestyrelsen præsenterede sig
4	Velkommen til elevrådsrepræsentant.			18.15	Michaela præsenterede sig selv og sin store interesse i at være en del af elevrådet og arbejdet for en god skolegang for alle elever på skolen. Ligeledes synes Michaela at deltagelse i skolebestyrelsen er spændende.
5	Forretningsorden	Gennemgang og evt. justering	Kirsten	18.20	Gennemgået og opdateret dags dato.
6	Budget og budgetplanlægning for 2020	Fremlæggelse og drøftelse	Lars	18.40	Lars fremlagde budget og tanker omkring budgetarbejde. Der blev også inviteret til en inddragelse fra de bestyrelsesmedlemmer, som måtte have den interesse. Der blev fremlagt tanker om en ny kurs, hvor vikarmidler omlægges til brug i ansættelse af en inklusionspædagog. KVH orienterede om, at en ny tildelingsmodel er på vej. Vi kender endnu ikke indholdet.
7	Covid 19 – i et skoleperspektiv Alternativ til julebazar.	Læring Proces og tilretning	Kirsten	18.55	KVH fortæller om vores vej gennem forskellige skiftende restriktioner i forhold til Covid19. Vi vil tænke kreativt med tanke på at understøtte klassens trivsel – gennem corona venlige arrangementer.

<b>8</b>	<b>Gældende principper</b>	Overblik (info) Udvælgelse (drøftelse)	Kirsten	19.10	Gennemgang af hvilke principper vi har for nuværende – og hvilke vi har tanker om at revidere. Ligeledes kigger vi på, hvilke principper der er lovkrav om, at vi skal have. Catrine, Jannie, Torben og KVH – udgør udvalg der arbejder med dette. <b>KVH indkalder</b> til møde. Principperne sendes ud til udvalgets medlemmer. DB deltager ikke i møderne om principper, men vil rigtig gerne være med i arbejdet og komme med input til udvalget gerne gennem KVH.
<b>9</b>	<b>Temadag forår - planlægning</b>		Catrine	19.35	Hvis det er muligt i forhold til Covid 19 udskydes denne til maj måned. Planlægning følger når vi kommer tættere på.
<b>10</b>	<b>Nyt fra udvalg</b>	Udeudvalg		19.40	Kirsten orienterede om den netop indkomne plan fra Gustin, landskabsarkitekt. Vi vil tage folk i forvaltningen med på råd inden fortsættelse af samarbejde med Gustin. Bla i forhold til at gennemskue prissætningen i tilbuddet.
<b>11</b>	<b>Korte meddelelser og orientering fra:</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Formanden</li> <li>• Kontoret</li> <li>• Lærerne</li> <li>• Eleverne</li> <li>• Forældre præsenterer</li> </ul> Evt.		19.50	Ansættelsessamtaler i næste uge med børnehaveklasseleder og inklusionspædagog – Jane deltager i samtalerne fra skolebestyrelsen.  Dialogmøde 4/11 er aflyst
<b>12</b>	<b>Punkter til kommende møder.</b>	TEMA			Grundfortælling
<b>13</b>	<b>Max. I alt 120 min</b>				

Referent: Ulla Hald